

Tunai haji dan umrah dengan lancar dan teratur

► ISMAWATI ISMAIL

Penulis sambilan

JIKA anda sudah memasang niat untuk mengerjakan haji atau umrah dan ingin menjadi 'tetamu' istimewa-Nya, pemilihan agensi pelancong yang tepat dan cekap, amat penting.

Selain perlu membuat perancangan teliti dan mempunyai asas ilmu yang kukuh, pihak pengurusan pelancongan dan jemaah itu sendiri perlu bekerjasama demi kepentingan dan kemudahan bersama.

Bagi mereka yang baru kali pertama menjejakkan kaki ke tanah suci Makkah dan melakukan tawaf, sai atau bertahallul, pengalaman ini mungkin agak mengelirukan jika dibuat tanpa

mengikut tertib dan tanpa pemerhatian dan pemantauan Mutawif atau pegawai yang bertauliah.

Menurut Pengarah Smiling Travel Pte Ltd, Hajah Zalinah Bashir-khan, pihak agensi pelancongan-nya mempunyai berdekad-dekad pengalaman mengendalikan pakej haji dan umrah dan pakej wisata lain, dan setiap kakitangannya bekerja keras demi memastikan segalanya berjalan lancar dan memenuhi permintaan jemaah mereka.

"Kami di Smiling Travel amat komited dan misi kami adalah untuk menyediakan perkhidmatan terbaik dan memastikan pelanggan kami mempunyai kenangan terindah ketika melancong bersama kami.

"Selain menawarkan pakej

haji & umrah, kami juga mempunyai pakej wisata menarik yang lain," ujar Hajah Zalinah.

Smiling Travel telah diasaskan pasangan suami isteri, Haji Mohd Zaini dan Hajah Zalinah sendiri.

Walupun telah lama berkecimpung dalam industri ini, namun mereka tekun dan tulus mengerjakan setiap amanah yang diberikan.

Sempena dengan kedatangan musim percutian, Smiling Travel telah mengaturkan pelbagai pakej dengan harga promosi hebat dan memberi potongan lumayan.

1) Promosi Pakej Umrah pada November dan Disember 2016; menetap di hotel lima bintang, dan kemudahan penginapan yang disediakan selain menyediakan penerbangan terus ke Madinah.

2) Pakej Haji Ukhuwah bakal berangkat pada 2 September hingga 3 Oktober 2016. Bagi Pakej Pendek pula, jemaah bakal berangkat pada 2 hingga 22 September 2016. Jemaah akan dibimbing asatizah berpengalaman, bertauliah, ikhlas serta sabar.

3) Pakej Wisata Hari Ibu di Batam akan diadakan pada 14 Mei 2016. Selain berlibur, pelancong juga akan dapat menziarahi rumah anak yatim Islam di situ selain beramah mesra bersama mereka.

Pelbagai pakej pelancongan dan tarikan lain juga turut ditawarkan.

Untuk maklumat lanjut, sila hubungi talian 6744-9788 atau lungsur laman www.smilingtravel.com.sg.



ZIARAH: Gambar jemaah Smiling Travel di luar Masjid Nabawi di Madinah selepas menziarahi makam Rasulullah saw dan sahabat. - Foto SMILING TRAVEL